
Protokół obrad V Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

Z dnia 05 września 2011 r. 
 

 

Lista obecności Radnych z podpisami stanowi załącznik do protokołu 
 
Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 
Porządek obrad 
 

1. Zatwierdzenie protokołu obrad IV Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 
2. Podjęcie Uchwały Nr V/...../11. Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 05 września 

2011 roku zmieniającą uchwałę Rady Dzielnicy Piecki-Migowo Nr I/6/11 z dnia 30 
maja 2011 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz stałych komisji Rady 
Dzielnicy Piecki-Migowo i ustalenia zakresów ich działania, oraz powołania składów 
osobowych Komisji Rewizyjnej i stałych Komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 
Podjęcie uchwały. 

3. Informacja Zarządu w sprawie złożonych wniosków do pisma Biura Rozwoju 
Gdańska nr BRG-ZUW- /WJ/2011 w sprawie przystąpienia Rady Miasta Gdańska, 
uchwałą nr IX/103/11, do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru PIECKI – DIABEŁKOWO, REJON UL. CZUBIŃSKIEGO, 
WILEŃSKIEJ I SUWALSKIEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU [nr 1024] 

4. Informacja Zarządu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o realizacji zadań budżetowych 
wynikających z podziału budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

5. Informacja Zarządu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o stanie realizacji przygotowań 
do festynu Dzielnicy przewidzianego na 10 września 2011r. Podział pozostałych 
zadań pomiędzy Radnych. 

6. Omówienie sposobów realizacji pozostałych zadań budżetowych. 
7. Informacja Zarządu o stwierdzeniu nieważności niektórych uchwał Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo przez Prezydenta Miasta Gdańska. 
8. Wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Dzielnicy Piecki - Migowo Piotr Wysocki o godzinie 17.05 przywitał 
wszystkich zebranych radnych i otworzył V sesję. 
Jednogłośnie przegłosowano wniosek P. Wysockiego w sprawie zmienienia porządku 
obrad V sesji (punkt 1 został zamieniony z punktem 2 ) 
Na obrady przybyła Radna Halina Gostomska. 
 
Dyskusja na temat kompetencji Zarządu i Rady. Piotr Wysocki przedstawił wnioski ze 
szkolenia jakie Biuro Rady Miasta Gdańska przeprowadziło dla Przewodniczących Rad i 
Zarządów Dzielnic i Osiedli w dniu 29 sierpnia 2011r. 
Na obrady przybył Radny Jakub Łaziński. 
 
Odczytanie Zarządzenia nr 903/11 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 09 Lipca 2011. 
Dyskusja w sprawie przyjęcia Uchwały Nr V/...../11. Rady Dzielnicy Piecki-Migowo  
z dnia 05 września 2011 roku zmieniającą uchwałę Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 
 Nr I/6/11 z dnia 30 maja 2011 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej  
oraz stałych komisji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo i ustalenia zakresów ich działania,  
oraz powołania składów osobowych Komisji Rewizyjnej i stałych Komisji Rady Dzielnicy 
Piecki-Migowo. 
Projekt uchwały będący załącznikiem do porządku obrad został poddany pod głosowanie 
Wynik głosowania 14 za,  1 Wstrzymujący  (jedna osoba wyszła.) 



Zatwierdzenie protokołu obrad IV sesji: 
Dyskusja. 
Obrady opuścił Radny Kazimierz Mechowski.  
Została wprowadzona zmiana do protokołu obrad IV sesji na wniosek Radnego Jakuba 
Łazińskiego 
Fragment protokołu: " Wniosek Radnego Jakuba Łazińskiego o dodanie słów w § 37 w 
brzmieniu: „lub pocztą elektroniczną.” 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 3 za, 7 przeciw, 1 wstrzymujących, wniosek nie 
został przyjęty." 
zostaje zamieniony na: " Wniosek radnego Jerzego Kreft o pozostawienie zapisu 
paragrafu 37 bez zmian został przyjęty. 7 za, 3 przeciw 1 wstrzymujący się.” 
Protokół zatwierdzono Za 12,  2 głosy wstrzymujące 
 
Ponieważ na obradach do tej pory nie ma przedstawiciela Zarządu, Rada przystąpiła do 
omawiania stanu przygotowań do Festynu Rady przewidzianego na dzień 10 września. 
 
Dyskusja w sprawie adresów poczty elektronicznej i występujących problemów 
technicznych.  
Na obrady przybył Radny Florian Wojciechowski Przewodniczący Zarządu Rady. 
 
Przejście do punktu 7 porządku obrad.  
Odczytanie Zarządzenia nr 1081/11 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 27 Lipca 2011 w 
sprawie nieważności Uchwały numer IV/14/2011 Rady Dzielnicy Piecki - Migowo z dnia 
4.07.2011 w sprawie Projektu Statutu Dzielnicy Piecki - Migowo. 
Propozycja Przewodniczącego Wysockiego stworzenia zespołu do spraw statutowych. 
Wniosek został złożony i poddany pod głosowanie. 
15 głosów za. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Na obrady przybyła Radna Ewa Ostapska. 
 
Odczytanie Zarządzenia nr 1080/11 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 27 Lipca 2011 
oraz Zarządzenia nr 971/11 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 19 Lipca 2011 
dotyczących odrzucenia uchwał Rady Dzielnicy. Odczytanie odwołań do w/w Zarządzeń 
złożonych do Rady Miasta Gdańska 
Obrady opuścił Radny Romuald Piekarski. 
 
Informacja  Przewodniczącego Zarządu F. Wojciechowskiego i Radnego P. Malak o stanie 
przygotowań do festynu. 
Informacja Przewodniczącego Zarządu F. Wojciechowskiego Rady Dzielnicy Piecki-
Migowo o realizacji zadań budżetowych wynikających z podziału budżetu Rady Dzielnicy 
Piecki-Migowo. 
Obrady opuściła Radna Halina Gostomska. 
 
Dyskusja Na temat strony internetowej i nie rozpoczęcia działań w sprawie budowy tejże 
strony. 
Przewodniczący Zarządu twierdził, że Radny Bogusław Heger zobowiązał się do 
stworzenia strony internetowej czemu Radny Bogusław Heger zaprzeczył stanowczo. 
 



W ramach wolnych wniosków Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o ustalanie 
harmonogramu dyżurów Radnych. 
Po zebraniu opinii Radnych i ustaleniu zdania większości Przewodniczący Rady Piotr 
Wysocki złożył wniosek o ustalenie dyżurów Radnych Dzielnicy raz w tygodniu 
Wniosek został poddany pod głosowanie 
za 11 przeciw 3 wstrzymał się 1, 
Po zebraniu opinii Radnych i ustaleniu zdania większości Przewodniczący Rady Piotr 
Wysocki złożył wniosek o ustalenie dyżurów Radnych Dzielnicy raz w tygodniu we wtorek 
Wniosek został poddany pod głosowanie 
10 za          , 3 przeciwne       2 wstrzymały 
Po zebraniu opinii Radnych i ustaleniu zdania większości Przewodniczący Rady Piotr 
Wysocki złożył wniosek o ustalenie dyżurów Radnych Dzielnicy raz w tygodniu we wtorek 
od godziny 17,30 do godziny 19.00 
Wniosek został poddany pod głosowanie 
Powrót Radnej Haliny Gostomskiej. 
za 8           przeciw 7        wstrzymała się 1 osoba. 
Radni ustalili, że ze względów bezpieczeństwa w czasie dyżuru w biurze Rady przebywać 
będą dwie osoby. 
Sporządzono harmonogram dyżurów na najbliższe cztery tygodnie: 
13 września – Radni Jerzy Kreft i Przemysław Malak 
20 września – Radny Andrzej Ciesielski i Radna Alicja Chorzelska 
27 września – Radne Halina Gostomska i Halina Wojnicz 
04 października – Radni Jakub Łaziński i Radna Ewa Świątek 
 
Obrady został zakończone.  
Zapowiedziano następną sesję na 26. 09. 2011 
 
Protokół sporządził Przemysław Malak 
 

Zatwierdził: 


